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Abstract (en)
The device has a labeling assembly comprising a pallet rotor (12) with a pallet shaft (19) that is connected with a pallet (18). A gripping cylinder
(30) has a gripper (20) with gripping fingers. The pallet is arranged at the pallet shaft in a displaceable manner such that a front edge of the
pallet is aligned on an edge of a label in a labeling container with respect to a rotating direction of the rotor during taking of the label from the
labeling container. A conveyor table (6) transports the labeling container, and the labeling assembly is adjusted relative to the conveyor table. An
independent claim is also included for a method for labeling a container.

Abstract (de)
Etikettiervorrichtung mit mindestens einem Etikettieraggregat (10), zum Etikettieren von Behältern (1F), das Etikettieraggregat mit einem
Palettenrotor (12) mit mindestens einer Palettenwelle (19), die Palettenwelle mit mindestens einer Palette (18); mindestens einem Etikettenbehälter
(11); einem Greiferzylinder (30) mit mindestens einem Greifer (20) mit ein oder mehreren Greiferfingern (23); wobei die Palette an der Palettenwelle
versetzt angeordnet ist derart, dass bei Übernahme eines Etiketts (18E) aus dem Etikettenbehälter die vordere Kante der Palette, bezogen auf die
Drehrichtung des Palettenrotors, auf die entsprechende Kante der Etiketten im Etikettenbehälter ausgerichtet ist.
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